
Rijswijk, 13 september 2021 

Aan de leden van de Raad en het College van de Gemeente Rijswijk 

Over Strandwalfestival 2021 en verder 

Het bestuur van de Stichting Strandwalfestival (SWF) heeft ook dit jaar onder lastige corona-

omstandigheden in opdracht van het College een festival georganiseerd. Wij kijken als organisatie tevreden 

terug op een week SWF. Rijswijk heeft zich van een goede kant laten zien. En het weer zat gelukkig mee. 

Het was dit jaar natuurlijk allemaal anders, maar we hebben veel positieve reacties ontvangen over de opzet 

en dat het festival überhaupt is doorgegaan. Er is samengewerkt door 100 lokale organisaties en bedrijven. 

Naast Strandwal Live - waar altijd de meeste belangstelling naar uit gaat - was er ook Strandwal Try Out, 

Strandwal Culinair, Strandwal Fris & Fruitig, het Cultuurpodium en de Lampionnenoptocht. 

Het bestuur SWF bedankt de Gemeente Rijswijk, de politie, de vrijwilligers, bedrijven, lokale media, 

horeca, sponsors & vrienden van het SWF, de medewerkers van Sport Heroes, de Rijswijkse Schouwburg 

en met name alle bezoekers. De gevoelde sociale cohesie door het samenbrengen van mensen laat bij ons 

de indruk achter dat het SWF van toegevoegde waarde is voor de stad. Het is een eer om zo’n 

samenbrengend festival voor Rijswijkers te mogen organiseren.  

Wij werken nu aan het Bestuursverslag. Daarin zullen we de feedback van het publiek verwerken. We 

horen ook graag suggesties ter verbetering vanuit de politiek. In verband met de voorbereidingen en allerlei 

contracten zullen wij binnen een maand uitsluitsel moeten geven of de editie 2022 kan doorgaan, of niet …. 

Dat is natuurlijk afhankelijk van de opdracht die de gemeente ons geeft, want het is immers niet ons feestje. 

Het betreft een feestje van de gemeente dat wij als SWF organiseren. Zaterdagavond zei burgemeester 

Verkerk te hopen op een ouderwets groots festival in 2022. Wat ons betreft in 2022 ook weer de 

festivalmarkt met de talloze kraampjes en 30 duizend bezoekers gedurende het festivalweekend. 

Wat kunt u van de komende editie(s) verwachten? Veel mensen willen graag weer een festival zoals we dat 

in 2019 hebben georganiseerd, maar zo’n topeditie is met het huidige budget niet haalbaar. 

Vanzelfsprekend werken we aan een strategie om extra sponsorbijdragen aan te trekken, hoewel wij 

merken dat het plafond hier wel is bereikt in ons netwerk. Weet u nog sponsoren, dan horen we dat graag. 

Ondanks de hier en daar geuite kritiek op de gevraagde private bijdragen van bezoekers (via consumpties 

of anderszins), zal dit toch de toekomst worden, ook omdat ons bestuursstandpunt al jaren is dat de 

artiesten van Strandwal Live niet uit publieke middelen gefinancierd worden. Bijvoorbeeld door een 

betaalde vrijdagavond voor Strandwal Live, zodat de zaterdag gratis kan blijven. In ons Bestuursverslag 

over 2019 heeft u al kunnen lezen in welke mate het financiële kader van het festival onder druk staat. De 

korte jaarlijkse contractduur helpt hier ook niet mee, want wij streven naar meerjarige verbinding met onze 

partners, ook om zo de kosten te drukken. Kortom, we hopen op een snelle toezegging, meerjarig in plaats 

van jaarlijks, hetgeen ook zorgt voor minder financiële druk. 

De opkomst en warme reacties van de Rijswijkse bevolking dragen positief bij om weer een jaartje door te 

gaan. Een uitgesproken breed politiek draagvlak zou ons verder stimuleren. 
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